
Föreningen Ödåkraregionens Framtid 
 

     
Styrelse-och arbetsmöte  

Tid:   2015-08-05 19.00 -20.30  

Plats:  Scoutlokalen  

Närvarande:  Valto Pedersen, Tove Haugen Pihl, Arne Svensson, Eva Carlsson Nagy, Eva Zander, Rolf Pihl, Leif 

Magnusson, Robert Malmsjö 

 

Anteckningar.  

 

1. Mötet öppnades av Arne. 

 

 

2. Dagordningen fastställs. 

 

3. Genomgång av anteckningar från föregående möte. 

 

4.  Aktiviteter 

 a) planerade: Ödåkradagen, se punkt 6. 

  

5.  Medlemsläge och ekonomi.  

 223 hushåll och 45.029 kr på kontot. 

 

6.  Ödåkradagen lördag den 5 september 

 Eva kollar med trafikverket om de vill medverka. Önskar de egen plats får de ta kontakt med föreningen Ödåkradagen. 

 De får gärna stå i vårt tält om de inte behöver så mycket plats.  

Arne ordnar stipendiedokument och Tove ordnar blommor.  

 Nya affischer ska tryckas upp, Arne fixar.  

      Värvarbrev ska finnas för att delas ut. 

 Vi stämmer av inför dagen på nästa styrelsemöte som vi har dagarna innan Ödåkradagen. 

 

 

7. ÖrF-stipendiet – fastställande av årets stipendiat 

       Utifrån de nomineringar som inkommit enas styrelsen om att även titta på tidigare inkomna nomineringar. Årets 

stipendiat offentliggörs på Ödåkradagen. Vem som får årets stipendium redovisas i separat bilaga. 

  

8.  Att ta upp på nästa möte. 

     Vi pratar om att byta dag för styrelsemötena. 

      Checka av allt inför Ödåkradagen. 

      Hembygdsföreningens möjlighet att använda vårt informationsskåp/anslagstavla. 

 

9. Övriga frågor. 

     Vi tar upp artikeln i HD gällande förfallet av ”Spritan”.  

     Vi pratar om att marknadsföra vår ”nya” anslagstavla/informationsskåp som vi fått intill Pizzerian och Tempo. Det är 

viktigt att de som inte har tillgång till internet ska kunna läsa vad föreningen tar upp på mötena.  

     Kan hembygdsföreningen ”låna” plats i vårt reklamskåp? 

      

 

Nästa styrelsemöte den 2 september. 

 

Vid anteckningarna 

 

 

Eva Carlsson Nagy 


